



# NEWSLETTER

Volume 1 Issue 1

30<sup>th</sup> March 2010



Mr Ho Kwan Chu (Partner of K.C. Ho & Fong), Mr Ho Kwan Yiu (Partner of K.C. Ho & Fong) and Mr Zeng Zhao Hui (Partner of Right Word Law Firm) cut the roast pig together in the Grand Opening.  
何君柱律師樓的合伙人何君柱律師、何君尧律師與仁言律師事務所的合伙人曾招輝律師在開幕酒會共切燒豬。

## Association with Rightword

### Our Association is opened!

27 November 2009 sounds like a normal Friday, but actually it is a milestone of the cooperative relationship between Hong Kong and the Mainland in the legal field, because on that day the first association between Hong Kong law firm and Guangdong law firm was set up. [More >>](#)



Mr Ho Kwan Yiu Junius (Partner of K. C. Ho & Fong) took photo with our Guests of Honour Mr Yu Ning (President of All China Lawyers Association) and Mr Ye Gang (Secretary-General of Guangdong Lawyers Association) in the Grand Opening.  
香港何君柱律師樓合伙人何君尧與嘉賓中華全國律師協會會長于寧及廣東省律師協會秘書長叶港於聯營所開幕酒會合照。

## 我们的联营所开业了！

二零零九年十一月二十七日，看似是一个普通的星期五。但是，当天是标志着香港及内地在法律合作方面的一个里程碑，就是第一所香港律师楼与广东省律师事务所成立联营的日子。

当我乘坐公司为我们安排的旅游车出发到广州的办事处准备联营成立的酒会时，我心中难免有点兴奋。毕竟，进军内地 [更多 >>](#)



## K. C. Ho & Fong is a Caring Company

We are pleased to announce that our firm K. C. Ho & Fong has been awarded with the Caring Company Logo 2009/10 by the Hong Kong Council of Social Service in recognition of our commitment for community services since 1 March 2010.

The Caring Company Scheme was established by [More >>](#)

## 何君柱律师楼获颁发「商界展关怀」荣誉标志

本行何君柱律师楼感谢香港社会服务联会自2010年3月1日颁赠「商界展关怀」荣誉标志2009/10于本行。

「商界展关怀」是香港社会服务联会于2003年开展的计划。计划的宗旨是促进香港的大企业、政府及非政府团体共同肩负社会责任，携手建设共融社会。 [更多 >>](#)

## Path Builder Mentorship Programme

Path Builder Mentorship Programme was a very meaningful event organised by The Law Society of Hong Kong. The objective of which was to give guidance to the young people in their formative years. I was honoured to have participated in this programme. [More >>](#)

## 关爱社区行动「友出路」师友计划

关爱社区行动「友出路」师友计划为香港律师会近期主办的一项非常有意义的活动。此计划目的是由一班专业律师去指导正在成长阶段的青少年。我有幸得以参加这项活动并获益良多。 [更多 >>](#)



The mentors visited K.C. Ho & Fong after a luncheon meeting at L16 on 26 August 2009.  
参加「关爱社区行动「友出路」师友计划」的同学在二〇〇九年八月二十六日的一次午餐聚会后到访何君柱律师楼。



Our Partner Mr. Ho Kwan Yiu Junius (third left) and our paralegal Miss Selina Hon (first left) took a grand photo with the students.  
我們的合伙人何君尧律師及本行法律助理韓瑞嫻與北京大學探訪的學生合照。

## Visit of Peking University Students

Apart from acting as a pioneer for an association between a HK law firm and a Guangdong Law firm, KC Ho also received a delegation from an international association of law students from the Peking University (北京大学法律学生国际交流协会) on 26th February 2010. [More >>](#)

## 北京大学学生交流访问团

除了作为香港律师楼和广东律师事务所实行联营制度的先锋行者，何君柱律师楼在2010年2月26日亦接待了一个来自北京大学法律学生国际交流协会的代表团。

### 学生的背景

在组成代表团的20-30名学生中，我们很高兴地发现 [更多 >>](#)

This email is sent by or on behalf of:

**K.C. Ho & Fong**, Solicitors & Notaries 何君柱律師樓, 18th Floor, Henley Building, 5 Queen's Road Central, Hong Kong.

Telephone: (852) 2810 0707 Fax: (852) 2845 3650

For details of our firm and also usage of this email, please refer to the 'Warning and Disclaimer' in our website at <http://www.kcho-fong.com/warning.php#EmailDisclaimer>.

香港總辦事處

香港中環皇后大道5号衡怡大厦18字樓  
電話：(852) 2810 0707

聯絡

聯營業務

：何君尧律師、陳小玲公司經理、肖碩彬主任助理

：為中港及海外提供全面性及全方面的法律服務

廣州聯營所

廣州市東風東路836号東峻廣場4座324樓  
電話：(86) 020-8765 2930, 2882 1628